
PROTOKOL NrXXI I I2008

obrad XXIII sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 17 grudnia 2008 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (90'5%)'

Nieobecni usprawiedliwieni:
1. Aleksander Jlzefrak

W obradach uczestnic ryli zaproszrni goScie wedlug zal4czonych list obecnoSci'

Porzqdek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
2.Przedstawienieporz4dkuobrad)oilIsesjiRadyMiejskiej
3. Wybor sekretarza obrad )OilII sesji Rady Miejskiej .
4.Przylqcieprotokoh,r zobrad)OilI sesji Rady Miejskiej .
5. Informacja przewodnic z4cego Radv Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

miedzy sesjami L-----
6. Sprawozdanie Burmistrza z realuafi]i zadafiw poprzednim okresie, milaszcza

z wykonania uchwal RadY Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytann radnych
S. Za$an:r-i wnioski przewodnicz4cychdzielnic i sohys6w

9. Podjgcie uchwal w sPrawie:
a) wyruzena 

"*at 
i zbyciew drodze sprzedazy 1.09% udzial6w ZalcNadu oczyszczana

sp. z o.o. * brtrr"r"owiernlei4cych do Miasta^t^9*hv ostrzesz6w lrarT'cz EKO-

-ifgCtON Sp. z o.o' w Belchatowie (nr t4612008) .
b) wyrazenia *it iobjgcie ulnaN1w przez MiasJo i GminE Ostrzesz6w w Sp6lce zo'o'

EKO-REGION * Belchatowie poprzezwniesienie wkladu pienigznggo u-ryskanego

ze sprzedue 1 00o/oudzial6w Sp6lii z o .o. Zaldad O czyszszanra w Ostrzeszowie

Qr V712008)
c) v,ryra2mia"*a' navzyczenrenieruchomosci stanowiqpej skladowisko odpad6w

w Ostrzeszowie (nr 148/2008)
d) nieodplatnego nabycia nieruchomoSci we wsi Rogasryce gnina ostrzesz6w (m 149/2008)

e) przyjEcia a^o*"rlrv dokonywanej przszSkarb Panstwa na rzeczMiasta i Gminy

Ostrzesz6w (w | 5212008)
f) dzieriawy 

"rqs"i 
wieiry 

"isoi"R 
pod telefonig kom6rkow4 i nadajnik internetowy

w 15412008)
g) ustalenia mjni2szngo wynagrodzenia i przyjgcia w arto $ci jednego punklu

dla ustalenia miesi{cznych stawek wynagrodzenia zasadnic zego pracownik6w

gminnych plac6wet oSwiatowych i |akJafu Obslugi Plac6wek Oswiatowych

(nr 150/2008)
h) regulaminu o-tr"stujqp"go wysokofii dodatk6w i innych skladnik6w wynagrodzenia

natczy cieh i* tiioEorowych warunk6w uch prryanaw ann, a tak1e wysoko 36'

szczeg6low e zasady pwyzmw anni wyplacania nauczycielskiego dodatku

mieszkaniowego (nr I 5 1/2008)
i) oddania * rrei","ni" nieruchomo3ci zabudowanych obiektami kotlowni na terenie

miasta Ostrzeszowa (m 155/2008)
j) prrystqpienia Miastui C-itty Ostrzesz6w jako czlonka ntyczainego do Stowa-
-' 

ryru uostrzeszowska Lokalna Grupa Dzialana(nt 15712008)
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1 0. Odpowie dzi na interpelacje i zapytann
11. Sprawy r6ime i informacje
12.Zakofrczeme

Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomoc4o5ci obrad
Radny Edward Skrrypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XXIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ze sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-eo Pzedstawienie pozadku obrad XXIII sqsii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obnad, lt6ry radni
otrrymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.
Mariusz Witek -ZastgpcaBurmistrza wnosi o wprowadzenie do porz4dku
obrad sesji nastgpuj4cych projekt6w uchwal w sprawie:
- oddania w uficzente nieruchomoSci zabudowanych obiektami kotlowni
na terenie miasta Ostrzeszowa (nr 155/2008)

- prryst4pienia Miasta i Gminy Ostrzesz6w jako czlonka mvyczainego
do Stowazyszenia Ostrzeszowska Lokalna Grupa DziaNatm (nr 15712008).
Rada Miejska jednoglo5nie (19 glos6w ,gd') przyigla wniosek Zastqpcy
Burmistrza..

Do p-ktu 3-eo Wvb6r sekretaza obrad XXIII sesii Radv Mieiskiei
ZgodrnezwczefirnejszymiustaleniamiPrzewodnicz.qcyRadyzglosil,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Andrzej Cudniewicz..
Radny Andrzej Cudniewiczryrzrt zgodE na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo5nie (19 glos6w ,gd') wybralaradnego Andrzsla
Cudniewicza sekretarzem obrad )OilI sesji Rady Miejskiej.

Na obrady sesji prrybyl radny Grzegorz Wigcek.

Do p-ktu 4-eo Pruyiecie protokolu z obrad XXII sesii Radv Mieiskiei
Radny Marek Czwordon * sekretarz obrad XXII sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie przyjgciaprotok6l z poprzedniej sesji
&z odczytann.
Wniosek stanowi zaNqcnk" do protokolu.
Ponadto protok6l bylwyloirony do wgl4du Radnych w pokoju nr 25
UrzEdu Miasta i Gminy o czymradni zostali zawiadomieni w zaprosznriu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,td) prryjglazgNoszony wniosek.

Do p-ktu 5-go Informacia Przewodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
oodeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Powyhsz4informacjEztrofiNPrzewodnicz4cyRadyMiejskiej.
Informacja stanowi zatqczrark do protokolu.

Do n-ktu 6-so Snrawozdanie Eurmistza z realizacii zadaf w popzednim okresie.
zwlaszczL z wykonania uchwal Rady Mieiskiei
Mariusz Witek - Zastpa Burmistrza ztoZryl powyhsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi ratrqcmtk do protokolu.
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Do p-ktu 7-eo Interpelacie i zapvtania radnvch
Radny ArtdrzsJ Manikowski przedstawil prosh Bierskiego dotycz'4cq

Sciqcia galpndrznw rosn4cych przy drodze gminnej 565, kt6re utrudniaj4

mu wjazd ciEzkim sprzEtem na wtrasny teren. Zainteresowany dwukrotnie

kierowal pisma do Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzesz6w w tej sprawie.

Raz do stal odpowiedZ, ire brak jest frodk6w finansowych rc realuacjE

zadana,a na drugie pismo, w kt6rym zaproponowal Scigcie galE wlasnym

zakresie w og6le nie otrrymal odpowiedzi.
Przedstawil 1a1pytane mieszkairc6wo c4 istnieje mo2liwoS6 odl4czenia siQ

od og6lnoslawnej sieci kanalizacyjnej i wybudowania wlasnej, przydomo-

w ej o czY szczalni Sciek6w-
Radny Andrzrlj Og6rkiewicz zvtracauwagQ na problem parkoyania samo-

chod6w przy budynku Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa

przy ul. Ko$ciuszki. Stoj4ce na chodniku samochody stanowifu nrlluszajq

piesrvctr do przemieszpzatnasig po ruchliwej jeznn. Proponuje, aby nnlefut

,pos6b, aby petenci ARiMR parkowali samochody na duZym pa*ingu

na terenie SRH ,,Rolnik", zrajduj4cym siE po przeciwnej stronie ulicy.

Radny Henryk Kajser zapytuje, czy istnieje mo2liwoS6 likwidacji ograni-

czetiaprEdkosci nadrodze krajowej rr ll przy tvleidzie do Ostrzeszowa

z Kuint*.(od strony Poznania). Istniejqcy znak ograniczenia prEdko5ci

do 50 t mltr tti" znajduje logicznego uzasadnienia gdyzme wystqpuje tam

zagro1erie wypadkami. Proponuje zwigkszenie dopuszczalnej prEdkoSci

ruchu o co najmniej 10 km/h.
Radny Ryszard Szymanski zapytuje cry zostanie nealnowany projekt

zakJadaJqcy ograniczenie prEdkoSci na odcinku ul. Gen. Sikorskiego przy

skrgcie w ul. Targowq(wykonanie progu zwalniaj4cego)

Nie bylo.

Andrzej Karzrrreu;ek- Prezes EKO-REGION sp6lka zo.o. w Belchatowie
poinformowal o sp6lce stwierdzaj4c mredzy innymt, ze firma zamknie rok 2008
przychodami ok. +q mifion6w zI. Zatrudna 120 os6b, obsluguje 80 gmin

poizonych wpigciu wojew6dztwach orazposiada oddzialy w Pabianicach,
Lasku i Stierniewicach. Chcieliby5my utworryd oddzial sp6lki w Ostrzeszowie

o ile gmina przystqpi do sp6lki. Dwarazy w rokl byloby wysypisko otwarte

i Smieci przyjmowane nieodplatnie (marzec - kwiecieir i wrzesiefr-
puhdnemk).
itadny Henryk Kajser zapytuje jak prezes widzi seleklywn4zbi6rkq Smieci

czy iakobecni czy uir6dNa.
niA"V Andrzej Manikowski zapytaje czy kdqspisane nowe umowy o wyw6z

nieczysto5c \ czy automatycmie posiadane zmienione.
Rad1o Henryk Mackani6 zapytrUe c4r wyposuinnie posesji w pojemnik na szklo

bpdzie odplatne.
Prezes odpowiadaj4c wYjaSnil:
- pojemniki na szklb otrzymaj4wszystkie posesje w 2009 rokq kt6re bedemialy
podpisane umowy o wyw6z nieczysto$ci,

- cena za pojemnik w cenie wywozu szlJa
- obecna selektywna zbr6rkabqdzie w dalszym clqgu utrtyman4
- w ci4gu roku umowy zostan4nmenione.
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Radny Slawomir Odrobinski zapytuje dlaczego sp6lka ostroZnie podchodzi

do monitoringu wYsYPiska.
Radna Mariola Kozlowska zapytuje jak bedzie lvygledal wyvt'z Smieci na

wsiach.
Radny Andrzej og6rkieiwiczzapytule cry pracownik6w spolka przejmie

m24 miesi4ce.
AndrzejY:'acnretek-PrezesEKO-REGIONwyja'{nil:
- rekuliywacjg wysypiska Smieci w Ostrzeszowie,
- nie boimy siE monitoringu wysypiska i w umowie zapiszemy' Ze do 3 lat

bgdzie prowadzonY monitoring,
- kwestia?amkniecia wysypiskajest odgazogwanie, aby nie bylo ucfupliwe

dla Srodowiska
- zbi6rkasmieci na wsiach standartowo I w miesi4cu,
- pracownik6w Zakladu Ocryszczania przejmiemy na okres- 2 lat'

nua"y Jerzy Szulcz,/nski zapytuje jakiebybby konsekwencje nie przyjmowania

odpad6w z terenu Powiatu'
nua"v crrzegorzwiEcet zapytujeco z firmami, kt6re posiadaj4koncesje na

skladowanie na wYsYPisku.
Radny Jan G6ra zaPYtuje:
- czybqdzie sig placid o ile nie wystawi siE kublq
- czybEdile zlikwidowany punkt kasowy'
Prezes EKO-REGION wYjaf nil:
- nnrsimy zorientSowad s1e ile odpad6w mo2emy jeszczepyyjad n19kla-

dowiskobyjezamknac_opracujemyprojeltrekultywacjiwysypiska
w Ostrzeszowie,

- zfirmannzawrzemy nowe umowy na korrystanie z wysypisk4
- wyw6z Smieci zgodnie z harmonoglamern'
- bgd4 zatrudnieni inkasenci,
- pojemniki na Smieci s480 lub 100 -litrowe'
d"d"y Adam Zawalazapytuje czy frrmabqdzie prowadzi6 zimowe utrzymanie

dr6g.
Anir zej Y-acntnr ek wyj asnil, 2e fitma prowadzila kie{vs zimowe utrzymarue

dr6g. {i rle zachodzrtau;ytaka potrzeba to dosprzgtowimy i poprowadzimy.

A) Tv.T'faieniA ZqOdY na ZDYCIe w, Orouzs srtrzsuazv ruu /u uuzrsrv" --'..-
' 

i* o"1"2"*"Ed=o=Mi"tt" i G-iot

6Gesz,6w na riffiKo-trtEGION Sp. z o.o- w Belchatowie
(nr 146/2008)
Mariusz Witek - ZastEpcaBurmistrza przedstawil powyZszy projekt uchwaly'

stale Komisje Rady lraiejskiej porytywnie zaopiniowaly powyaszy projekt

uchwaly na obradY sesji.
iAr"":raczrnarek -"Pr"r", EKO-REGI9N sp. zo.o.lvyja{nil' i'n Zarz*d

sp6lki iomtaiacenE 1.400.000 - 1'500'000 zl'

il,a", GrzegorzWigcek zapytuie czy nepowinniSmy w uchwale u5ci6li6

ceny. Prop*q" zapis,pena rtte niszaniz l'400'000 *''

Uchwala zostalaprzezRadq Miejsk4podjqta 15 glosami ,'z'd" 5 "wstrzymu-
j4cymi".
u""tt*ulu Nr )oilIV 1 7 0 I 2008 stanowi zalTcznfK.. do protokolu.



Zaklad Oczvszczania w Ostrzeszowie (nr 1474008)
va ptzedstawil powyZsry proj ekt uchwaly'

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly powyzszy projekt

uchwaly na obrady sesji.
Radny Andrzej Manikowski proponuje, aby w projekcie uchwaly wpisad

280udilc.l6uf'
Uchwala zostaNa przezRadg Miejska podjqta I 7 glosami,Td', 3,,wstr4mu-
jqcymi".
Uchwala Nr )OilVl 7112008 stanowi zalqcznk do protokolu'

odnad6w w Ostrzeszowie (nr 148/2008)
przedstawil powylszy projekt uchwaly'

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytylvnie zaopiniowaly powyaszy projekt

uchwaly na obrady sesji.
Uchwia zosta\a przezRade Miejskapodjqta I 7 glosami,,zd', 3,,wstr4mu-
j4cymi".-uc-rrwalaNr 

)o(IvlT2D\as stanowi zaNqc rkdo protokolu.

e)

Ostzesz6w (nr 14912008)
ffi Wydzialu Gospodarki Gruntami i Rolnictwa.

Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly powyaszy projekt

uchwaly na obrady sesji.
uchwaL zostala przez RadEMiejsk4 podj gta jedno glo snie (20 glos6w,zd') -

Uchwala Nr rxllvl nDa\s stanowi za\ryzntk do protokolu.

Miasta i Gminv Ostzesz6w (nr 1524008)
GosPodarki Gruntami i Rolnictwa'

Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopitnowaly powyaszy projekt

uchwaly na obrady sesji.
UchwaL zostala ptzezRadE Miejska podjqta jednoglosnie (20 glos6w'7d').

uchwalaNr )oilIVl7412008 stanowi zalqczntk do protokolu.

internetowv (nr 154/2Q08)
ffi Wydziatu Gospodarki Gruntami i Rolnictwa.

Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopiniowatry powyaszy projekt

uchwaly na obrady sesji.
Radny ityszard S4'mansti zapytuje cry projekt uchwaly jest zgodny

z uctrwa4 naAy Mi"; rti"3 doty cz4cei ustawiania anten telefonii kom6rkowej.

Radny Jerzy Srulcz'lfski stwierdza, Ze w umowie powinien by| zapis

o mozliwoSc i r orwiryarna umowy.
ZastgpcaBurmistrzawyjafuil, Ze projekt jest zgodny iTVis o mo2:liwosci

r o zlrliqzanra umowy jest zaw sze vrrtieszczarry w umowie'
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Uchwala znsta\a WTsz RadE Miejskq podjqta 1 7 glosami,'zd', 3,;wstrzy-
muj4cymi".
Uchwala Nr )OilI/ I 7 5 I 2008 stanowi z"aNacnk do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej oglosil 3O-minutow4przerwq w obradach
(godz. l2!e-- n4\.
Po przerwie nie wr6cili radni: Marek Czwordon, Arkadiusz Suchanecki
i Adam Zawada.

AndrzejStrykowski-PrezesZak'Na&tOczyszszanaiGospodarkiOdpadami
,WO,'S.A. w Ostrowie rfr/|kp. zaproponowal Radzie Miejskiej kupno
ZaV,Na$t O czy sznzairn sp6lka z o .o . w O strzeszowie.
Przedstawil list intencyjny, kt6ry stanowi z,tNpznlkdo protokolu.
Mariusz Witek - ZastppcaBurmistrza om6wil gospodarkg odpadami
w Swietle nalbhzszych lat.

g) ustalenia nainiiszeso wvnaerodzenia i przviecia wa{to5ci iedneeo

Dunktu dla ustalenin miesiecznvch stawek urvnagro4zenia

Mrrt* Gr g-"k] Dyrektor zakJadu obslugi Plac6wek oSwiatowych
przedstawil powylszy projekt uchwaly.-stul" 

Ko-isje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaty
pod obrady sesji.
uchwala iostala przezRadg Miejskq podjEta jednoglosnie ( I 7 glos6w,7t').

Uchwala Nr XXIII/I7612008 stanowi zaN1cznk do protokolu'

(nr 151/2008)
M.rt* Gtr"gorek - Dyrektor ZakNaduObslugi Plac6wek Oswiatowych
przedstawil powyhszy projekt uchwaly.^St* 

fo*irie Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Radny Ryszard Szymanski stwierdzil, Ze dodatek za wychowawstwo
winien by t n 6irrdrcowany.
Podkresiil, ze dodatek dla naucry ciela za indywidualne nauczanie nie
przysluguje.
irua"y XaoqManikowskizapytaje czy uchwa\a*"-:-9i: w Zycie po

ogloszeniu w bziermiku UrzEdowym Wojew6dawa Wielkopolskiego.
Marian Grzegorek vdneEN odpowiedzi-
uchwala ro*iula wzezRadg Miejskqpodjqta jednoglosnie (17 gtos6w

,Zd')'
uchwala Nr )oilIl/l 7 7 12008 stanowi za\qczntk do protokolu.

kotlowni na terenie miasta Ostzeszowa (pr 155/2008)
strza przndstawil powyhszy projekt

i wvnlacania nauczvcielskiego dodatku mieszkanioweso

uchwaS.
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Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopfunowaNy powy2szy projelt
uchwaly na obrady sesji.
Uchwala za sta\a przoz RadE Miejsk4 podj gta 1 7 glo sami, g.a").
Uchwala Nr )OilI/l78/2008 stanowi zat4cmtk do protokolu.

j) orzvstanignia Miasta i Gminy Ostnesz6w iako czlonka zwvczaineeo
do Stowarz,vszenia Ostrzeszowska Lokalna Grupa Dzialania
(nr 157/2008)
J6zef Cmrordon - Naczelnik Wydziatu Promocji i Rozwoju Gminy
przedstawil powyhszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly powyzsry projekt
uchwaty na obrady sesji.
Uchwala zosta\a przez Radq Miej skq podjpta 1 7 gto sami, Zd').
UchwalaNr )OflII/l79/2008 stanowi zatrqcznk do protokolu.

Do p-ktu lO-eo Odnowiedzi na interpelacie i zapvtania
Mariusz Witek -ZasEpca Burmistrza odpowiadajqc na interpelacje
radnych wyjaf"il, ircWydzialy Urzgdu Miasta i Gminy zajm4siq realizacj4
i radni otrz5rmaj4odpowiedzi na pi5mie.

Do p-ktu ll-eo Sprawv r62ne i infonnacie
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Mrejskiej przedstawil,
Radzie do zatwierdzenn Tnz4dzerie w 6l I 2008 Burmistrza Miasta
i Gminy Ostrzesz6w zdnn 1 grudnia 2008 roku w sprawie obrotu
materialami i anykulami pirotechnic zrrymi or az ich uZryw ana.
Rada Miej ska jedno glo Snie ( glos6w, gd') zatwier dz|Na powyhsze
zaruqdzerie.
Poffirmowal, irckoleyn sesja Rady Miejskiej odbqdzie sig w dniu
29 grudnia2008 roku, na kl6rej uchwalimy budZet Miasta i Gminy
Ostrzesz6w na 2009 rok.

Do n-ktu 12-eo Zakofczenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim zaudnaN w obradach i zamkn4l obrady XXIII sesji
Rady Miejskiej.

Rada podjgla l0 uchwal.
nada iozpoczpla obrady o godzinie 1P, a zakofrczy\ao godzinie 13ru.

Sekretaz
sesJr Miejskiej t ' i t Z r , ,  v v t  ) i  ) N  i  i ; 7 , , \ ( l Y

Rn I ) \ '  X{}  I , l . }  S KI  l . l . l

tn. .gr  [ r ,  c l  u:  r t  t " t i , \  l?  t .2\ ,  ! )  p I '
rj Cudniewicz

Protokolowala:


